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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 1/07 z dnia  
25 stycznia 2007  r.- godz. 10 00 

 
1. Opinia w spr. projektu budŜetu na 2007 rok. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 30 stycznia 2007  
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jolanta Kostka  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy  6  spośród 8 – osobowego składu 
Komisji , co stanowi kworum do podejmowania prawomo cnych 
decyzji.  

 
 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

Radni nieobecni : Andrzej Zawada ,  Bogdan śabiński. 
 
 

Przewodnicząca Komisji  podda ła pod głosowanie w/w porządek 
obrad  .  

 
 

Głosowało  -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad.  
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Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka udzieliła głosu Pani Wójt. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła  Komisji swojego zastępcę w osobie Pana Krzysztofa 
Wysockiego oraz przedstawiła w skrócie zakres obowiązków Zastępcy Wójta. 
Następnie Pani Wójt zarekomendowała kandydaturę Pani Lidii Orłowskiej – 
Getler  na stanowisko Sekretarza Gminy Ustka. Pani Wójt uzasadniła swój 
wybór zgodnie z uzasadnieniem do uchwały 

 
 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka  przedstawiła: 
 
 

- proj. uchwały  w spr. powołania Sekretarza Gminy Ustka 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. uchwały 

 
 
Głosowało  -  6 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 
 

Ad. 1. Opinia w spr. proj. budŜetu na 2007 rok. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- zaleŜy mi na tym , by projekt  budŜetu w przedłoŜonym kontekście był 
przyjęty jak najszybciej , bym mogła  uruchomić  procedury konkursowe, 
dotyczące działalności poŜytku publicznego i wolontariatu.  
W pierwszej kolejności naleŜy realizować  zadania , dla których  zostały 
opracowane projekty . Szereg  wnioskowanych zadań inwestycyjnych  
nie został ujęty w budŜecie. W miesiącu marcu po powołaniu  Skarbnika 
Gminy przystąpimy do wprowadzenia zmian w budŜecie. Pierwsza wersja 
projektu budŜetu róŜni się od obecnego tylko niezbędnymi zmianami  
i uwzględnia  zalecenia Regionalnej Izby Obrachunkowej, która opiniowała 
projekt budŜetu.  
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
1. odczytała:  Uchwałę Nr 267/IV/06 z dnia 14-12-2006 r Kolegium RIO  

w Gdańsku w spr. opinii o proj. budŜetu Gminy Ustka na 2007 roku wraz z 
informacją o stanie mienia komunalnego, prognozą długu  
i objaśnieniami 

 
2. Uchwałę Nr 271/IV/06 z dnia 27-12-2006 r Kolegium RIO  

w Gdańsku uznająca, Ŝe Gmina Ustka posiada moŜliwość wykupu 
obligacji komunalnych w łącznej wysokości 3 mln zł na warunkach 
określonych we wniosku 

 
Henryk Dudka członek Komisji 
- Pani Wójt ,  naleŜy przewidzieć środki na drogę  Duninowo – Modła 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- takich nagłych potrzeb jest o wiele więcej. W pierwszej kolejności jestem 
zobligowana do realizacji uchwał Rady Gminy , które są  spuścizną, a które  
nie zostały wykonane do końca. Terminy wykonania tych uchwał to rok 2007. 
Na dzień dzisiejszy powinnam zahamować wydatkowanie środków  
co najmniej połowy budŜetu,  by  wywiązać się ze wszystkich zobowiązań. 
Jestem pełna obaw co do  ewentualnych roszczeń odszkodowawczych  
po stronie nabywców nieruchomości .  UwaŜam, Ŝe w pierwszej kolejności 
naleŜy uporządkować  te sprawy, które rodzą jakiekolwiek skutki finansowe  
na niekorzyść gminy.  
Tak, jak mówiłam na poprzednich Komisjach, priorytetowym zadaniem jest 
Przewłoka IV tj. wykonanie dróg tymczasowych do końca 2007 r. Przed tym 
zadaniem naleŜy jednak wykonać odwodnienie . Samo odwodnienie  
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tego obszaru to kwota około 1 mln  zł. UwaŜam, Ŝe w tym roku naleŜy 
wykonywać zadania najpilniejsze, przy pozostałych -  wykorzystać  moŜliwość 
pozyskania środków  z zewnątrz . Na dzień dzisiejszy duŜo się mówi o tych  
moŜliwościach. Nie mówi się o zasadach i szczegółach. W niektórych  
warunkiem skorzystania ze środków z tego programu jest wyłączne 
partnerstwo gmin  trzech państw finansujących. Jednak  Gminy  
te,   nie są zainteresowane współpracą  partnerską z gminami z Polski.  
Będę starała się pozyskiwać środki z innych funduszy unijnych. 
Kolejną sprawą  nie ujętą w budŜecie jest wykonanie odcinka  
pieszo – rowerowego łączącego miasto z gminą, od granicy gminy do wjazdu  
na ul. Armii Krajowej 
RównieŜ sprawą pilną do wykonania , której w budŜecie nie ma  jest  zadanie - 
wodociąg Dębina.   
Na dzień dzisiejszy potrzeby przerastają moŜliwości finansowe gminy. NaleŜy 
mieć świadomość, Ŝe niektóre zadania nie zostaną zrealizowane, a zwłaszcza 
te, które wymagają zgody osób trzecich , na które  nie mam Ŝadnego wpływu.  

 
 
W związku z brakiem  zapytań do Pani Wójt Przewodnicząca Komisji 
poddała pod głosowanie : 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy Ustka na rok 
2007 

 
 
Głosowało  -  6 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
Na obrady Komisji przybył radny Andrzej Zawada. 
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Andrzej Zawada  Członek Komisji 
- zasugerował  Pani Wójt rozwaŜenie tematu   dowozu uczniów do szkół   
w miesiącach marzec/kwiecień z udziałem Dyrektorów szkół i członków 
Komisji Edukacji 
 
 
Henryk Dudka Członek Komisji 
- na zebraniu Rady Sołeckiej w Lędowie wnoszono, Ŝe autobus dowoŜący 
dzieci do szkoły zbyt wcześnie odjeŜdŜa  
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wszystko opiera się na tym, Ŝe jest za mało autobusów. Natomiast, gdyby 
było o dwa autobusy więcej to w niektórych przypadkach moŜe okazać się,  
Ŝe autobusy jeŜdŜą puste. Na dzień dzisiejszy obecny  dowóz dzieci do szkół  
jest rozwiązaniem najbardziej ekonomicznym. Nie mniej jednak naleŜy 
rozwaŜyć inne moŜliwości  dowozu uczniów do szkół . 
 

 
Andrzej Zawada  Członek Komisji 
- jako nowy Wójt, na ile Pani widzi  zmianę wieloletniego planu 
inwestycyjnego.  
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- powtórzę to, co powiedziałam na posiedzeniu Komisji Rozwoju. Obecny 
plan nie jest dla mnie wieloletnim planem inwestycyjnym. Na pewno musimy 
stworzyć plan wieloletni pod moŜliwości pozyskiwania środków unijnych, 
który powinien stanowić odrębny dokument w gminie. Tylko część 
wieloletniego planu inwestycyjnego ma zaistnieć w budŜecie. Na dzień 
dzisiejszy w pierwszej kolejności musimy realizować to do czego jesteśmy 
zobligowani Uchwałami Rady Gminy,  które rodzą ewentualne roszczenia 
odszkodowawcze i skutki finansowe na niekorzyść gminy np. zadanie 
„Przewłoka IV” , gdzie  wykonane są pewne projekty i wydane niezbędne 
pozwolenia. Marnotrawstwem byłoby odłoŜenie tych spraw na kilka lat  
i  ponowne powracanie do nich po latach. UwaŜam, Ŝe powinniśmy 
wykonywać mniej zadań, a sukcesywnie realizować zadania  pod „klucz”.  
Na dzień dzisiejszy zostały  pogrupowane zadania z poszczególnych 
miejscowości , które  wynikały z zebrań wiejskich. Po spotkaniu z Sołtysami,  
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którzy przedstawią w uzupełnieniu wnioski z poszczególnych Sołectw będę 
miała pełny obraz wszystkich zadań. Zadania te zostaną podzielone na takie , 
które będą realizowane na bieŜąco oraz na zadania inwestycyjne, które z kolei 
zostaną ujęte w wieloletnim planie inwestycyjnym .   
 
 
 
Ad.  2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 

 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 

 
 

Protokół Nr 1/2006 z dnia 19 grudnia 2006 r  
 
 

Głosowało  -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół Nr 
1/2006 bez uwag.  

 
 

 
Ad. 3. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady.  
 
 

- proj. uchwały w spr. planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 
społecznie uŜytecznych na terenie gminy Ustka 

 
 
 Ryszard Krzoska 
 - omówił w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. uchwały  
 
 
Głosowało  -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj . uchwały. 

 
 

- proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr VI/50/2003 Rady Gminy 
Ustka z dnia 26 lutego 2003 r  w spr. ustalenia kierunków działania 
Wójta w niektórych sprawach  

 
 

Andrzej Zawada członek Komisji 
- wnioskuję o zróŜnicowanie kwot tj.  w § 1 pkt. 2 wprowadzić zapis o brzmieniu:  
ryczałt w wysokości 60 zł wynosi dla sołtysów sołectwa o liczbie mieszkańców 
do 500 osób i 80 zł dla sołtysów sołectwa o liczbie mieszkańców powyŜej 500 
osób. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnego 

Andrzeja Zawady. 
 
 
Głosowało  -  7 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów podjęła w/w 
wniosek . 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  
z uwzględnieniem  wniosku radnego Zawady. 

 
 
Głosowało  -  7 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. Powołania Stałych Komisji  Rady Gminy 
Ustka  

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości , iŜ w/w uchwała zostanie 
wprowadzona pod obrady Rady.  

 
 

- proj. uchwały w spr. ustalenia wysokości diety dla Radnych Rady 
Gminy Ustka  
 
Halina Lempek Członek Komisji 
- wnioskuję o ustalenie wysokości ryczałtu w następujących wysokościach:  
a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy   -65%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -65%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -50%   podstawy 

 
 
Wiesław Kurowski Członek Komisji 
- wnioskuję o ustalenie wysokości ryczałtu w następujących wysokościach:  
a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy   -65%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -65%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -55%   podstawy 



- 10 – 
 

Andrzej Zawada Członek Komisji 
- wnioskuję o ustalenie wysokości ryczałtu w następujących wysokościach:  
a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy   -60%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -60%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -55%   podstawy 

 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnej 
Haliny Lempek tj.  Wysokość ryczałtu wynosi : 
 
a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy   -65%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -65%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -50%   podstawy 

 
 
Głosowało  -  7 

 
 

Za     -  0 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  5 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  nie podjęła 
w/w wniosku.  
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów.   

 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnego 
Wiesława Kurowskiego  tj. Wysokość ryczałtu wynosi : 

 
a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy   -65%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -65%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -55%   podstawy 
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Głosowało  -  7 
 

 
Za     -  1 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  3 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  nie podjęła 
w/w wniosku.  
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów.   

 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie  wniosek radnego 
Andrzeja Zawad y tj. Wysokość ryczałtu wynosi : 

 
a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy   -60%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -60%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -55%   podstawy 

 
 
Głosowało  -  7 

 
 

Za     -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  4 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów    podjęła   w/w 
wniosek.  

 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. uchwały  
z uwzględnieniem  wniosku radnego Andrzeja Zawady tj. 
Wysokość ryczałtu  miesięcznie wynosi: 

a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy  -60%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -60%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -55%   podstawy 
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Głosowało  -  7 

 
 

Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  4 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
Przewodnicząca Komisji  Jolanta Kostka udzielił głosu Pani Alicji 

Roguszczak Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która 

przedstawiła:  
 
 

- Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres  
od 01stycznia do 31 grudnia 2006 r  

 
Komisja przyjęła przez aklamację  w/w sprawozdanie.  

 
 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka  przedstawiła następujące pisma: 
 
 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie Słupsk 
- dot. podjęcia uchwały dot. załoŜenia Stowarzyszenia Słupskiego Banku  
śywności i finansowania jego zadań 

 
 
 Komisja powyŜsze do wiadomości.  
  
 

Wójt Gminy Kobylnica  
 - dot. zaproszenia do wzięcia udziału w Samorządowym Turnieju Piłki NoŜnej 

o Puchar Wójta Gminy Kobylnica w dniu 10 lutego 2007 r o godz. 10 00 
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Komisja wnosi do merytorycznego pracownika Urzędu Gminy  
o zgłoszenie druŜyny z udziałem radnego Andrzeja Zawady  
pod warunkiem, Ŝe organizator nie dopuści do gry czynnych 
zawodników Klubów piłkarskich 

 
 

Usteckie Stowarzyszenie Sympatyków Sportu 
- dot. zaproszenia reprezentacji Urzędu Gminy w dniu 17 marca 2007 r o godz. 
17 00 do rozegrania meczu z  reprezentacją Miasta. Mecz z udziałem 
samorządowców uświetni finał VII edycji Steckiej Halowej Ligi Piłki NoŜnej. 

 
 

Komisja typuje chętnych do udziału w w/w meczu następujących 
radnych:  
1. Andrzej Zawada  
2. Wiesław Kurowski 
 

 
 

Zakład Usług Wodnych Sp. z o.o. Słupsk 
- zwraca się z prośbą o podanie informacji czy Urząd Gminy jest 
zainteresowany wykupem udziałów w procesie prywatyzacji Zakładu. 

 
 

Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
  

 
 

Wniosek Pani Wójt dot.  zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Ustka , 
a Gminą Miasta Ustka o wzajemnej współpracy 

 
 

Komisja przyjęła przez aklamację  wniosek Pani Wójt  w zakresie 
zawarcie w/w porozumienia .  

 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących   pism: 
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1. Uchwała Nr 267/IV/06 z dnia 14-12-2006 r Kolegium RIO  
w Gdańsku w spr. opinii o proj. budŜetu Gminy Ustka na 2007 roku 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, prognozą długu  
i objaśnieniami 

 
2. Uchwała Nr 271/IV/06 z dnia 27 -12-2006 r Kolegium RIO  

w Gdańsku uznająca, Ŝe Gmina Ustka posiada moŜliwość wykupu 
obligacji komunalnych w łącznej wysokości 3 mln zł na warunkach 
określonych we wniosku 

 
3. Skarga Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystyki  

Wiejskie j SŁUPIA do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Gdańsku za pośrednictwem Rady Gminy Ustka   
na bezczynność Rady Gminy w spr. usunięcia naruszenia interesu 
prawnego Stowarzyszenia przez Uchwały Rady Gminy Ustka  
Nr XXXVIII/384/2006 z dnia 29-09-2006 w spr. uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla cz. 
terenów połoŜonych w miejscowości  Duninowo, Pęplino i Nr 
XXXVIII/385/2006 z dnia 29-09-2006 w sprawie uchwalenia miej. 
planu zagospodarowania  przestrzennego dla części lokalizacji 
Parku Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach MoŜdŜanowo – 
Starkowo. 

 
4. Uchwała Nr 343/06 z dnia 21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku 

stwierdzająca niewaŜność w cz. § 2 pkt. 1 Uchwały Nr II/7/06 Rady 
Gminy Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. podatku od nieruchomości, 
zwolnień od tego podatku na 2007 r 

 
5. Uchwała Nr 344/06 z dnia 21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku 

stwierdzająca niewaŜność w cz. §  1 Uchwały Nr II/11/06 Rady Gminy 
Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. ustalenia stawek opłaty miejscowej w 
Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu  
jej poboru 

 
6. Opinia Prawna od Wójta Gminy dot. ewentualnych roszczeń 

odszkodowawczych powstałych na skutek uwzględnienia skargi 
powszechnej opartej na przepisie  art. 101 ustawy o samorządzie 
gminnym. 
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7. Wniosek Pani Wójt w zakresie określenia dyŜurów radnych  
w Świetlicach Wiejskich 

 
8. Odpowiedź na wnioski Komisji z dnia 19 grudnia 2006 r dot. 

wytyczenia granic boiska sportowego w miejscowości Duninowo oraz 
postawienia metalowego szlabanu zaporowego przy wjeździe na 
boisko sportowe w m. Zaleskie 

 
 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji o godzinie  
13 15  

zamknęła obrady Komisji . 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała                                            Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                    JOLANTA  KOSTKA  
 
 
 

 
 


